

Date: 5 July 2022

التاريخ: 5 يوليو 2022 م

**Award of Tender to Galfar for Value of approximately OMR 73 million**

**إسناد مناقصة لجالفار بقيمة تبلغ حوالي 73 مليون ريال عماني**

We are pleased to inform our esteemed shareholders that the Public Authority for Special Economic Zones and Free Zones has awarded to Galfar Tender No (OPAZ/O2/2021) on the "construction of the dual national road project (NR32) in Duqm (Phase One)". The Letter of Award was accepted on 4<sup>th</sup> July 2022.

يسرنا أن نخطر مساهمينا الكرام بإسناد الهيئة العامة للمناطق الاقتصادية الخاصة والمناطق الحرة لشركة جالفار المناقصة رقم (OPAZ/O2/2021) المتعلقة بـ "مشروع تنفيذ ازدواجية الطريق الوطني (NR32) بالدمق (المرحلة الأولى)", حيث تم قبول خطاب الإسناد بتاريخ 4 يوليو 2022م.

The value of this project is approximately OMR 73 million with execution period of 36 months.

وتقدر قيمة هذا المشروع بحوالي (73) مليون ريال عماني ومدة تنفيذ 36 شهراً.

We take this opportunity to express our appreciation to the Public Authority for Special Economic Zones and Free Zones for the confidence vested in Galfar through award of this project.

وفي الختام نتقدم إدارة الشركة بالشكر والتقدير للهيئة العامة للمناطق الاقتصادية الخاصة والمناطق الحرة على الثقة التي أولتها لجالفار بإسناد هذا المشروع.



Company Secretary سكرتير الشركة

